
Rada Miejska Gminy Lubomierz 
Radni - Sesja 

Protokół nr XIV/2019 

 

XIV Sesja w dniu 26 listopada 2019 roku 

Obrady rozpoczęto 26 listopada 2019 r. o godz. 12:00, a zakończono o godz. 15:20 tego 

samego dnia. 

W posiedzeniu wzięło udział 14 członków. 

Obecni: 

1. Krystyna Andrzejczak 

2. Aron Bogusz 

3. Radosław Chorążyczewski 

4. Anna Kalińska 

5. Mariusz Kozłowski 

6. Anna Mielniczyn 

7. Roman Moskwa 

8. Alicja Murawska 

9. Krzysztof Mytych 

10. Wojciech Nowicki (spóźniony) 

11. Małgorzata Pasierbska 

12. Michał Pater 

13. Dariusz Penkala 

14. Marcin Zając 

Nieobecny: 

1. Tadeusz Andruszków. 

 

Lista obecności załącznik nr 1 i  2. 

Ad.1  

Przewodniczący Rady Miejskiej Gminy Lubomierz Micha Pater otworzył XIV  Sesję Rady 

Miejskiej Gminy Lubomierz. Powitał: radnych, Burmistrza Gminy i Miasta Lubomierz Marka 

Chrabąszcza, Sekretarza Gminy i Miasta Adama Skrzydłowskiego, Skarbnika Gminy i Miasta 

Elżbietę Jaśkiewicz wraz z kierownictwem jednostek budżetowych, sołtysów sołectw                    

i wszystkich zaproszonych gości.                                                                                                                    

W sesji uczestniczy 13 radnych, co wobec ustawowego składu Rady stanowi kworum 

pozwalające na podejmowanie prawomocnych decyzji. 
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Ad.2                                                                                                                         
Przewodniczący Rady Miejskiej Gminy Lubomierz Micha Pater przedstawił poniższy  

porządek posiedzenia: 

 

1. Otwarcie XIV Sesji Rady Miejskiej Gminy Lubomierz. 

2. Przedstawienie porządku obrad. 

3. Przyjęcie protokołu  z  XII i XIII  Sesji Rady Miejskiej Gminy Lubomierz. 

4. Przedstawienie wniosków wypracowanych przez komisje stałe Rady MG Lubomierz na 

    posiedzeniach w miesiącu listopadzie br. 

5. Informacja Komisji Rewizyjnej z realizacji wniosków wypracowanych między sesjami. 

6. Sprawozdanie z pracy Burmistrza Gminy i Miasta Lubomierz w okresie między sesjami. 

7. Dyskusja. 

8. Informacja Radnego Powiatowego z pracy w okresie między sesjami. 

9. Dyskusja. 

10. Omówienie projektu budżetu na 2020 rok.                                                                                                 

11.  Dyskusja. 

12. Informacja Straży Miejskiej z kontroli sołectw w zakresie utrzymania czystości i porządku 

      w Gminie.                             

13. Dyskusja.                       

 

14. Podjęcie uchwał w sprawie:   

   -  ustalenia wyboru metody opłaty za gospodarowanie odpadami komunalnymi oraz ustalenia 
       stawki tej opłaty, 
   -  ustalenia wzoru deklaracji o wysokości opłaty za gospodarowanie odpadami komunalnymi 

       oraz warunków i trybu składania deklaracji za pomocą środków komunikacji  

       elektronicznej, 

   -  stwierdzenia przekształcenia trzyletniego Liceum Ogólnokształcącego w Lubomierzu   

       w czteroletnie Liceum Ogólnokształcące w Lubomierzu, 

     - stwierdzenia przekształcenia czteroletniego Technikum w Lubomierzu w pięcioletnie  

       Technikum w Lubomierzu, 

     - przyjęcia „Programu współpracy Gminy Lubomierz z organizacjami pozarządowymi 

        i podmiotami, o których mowa w ustawie o działalności pożytku publicznego  

        i o wolontariacie na 2020 rok, 

      - ustalenia szczegółowych zasad ponoszenia odpłatności za pobyt osób bezdomnych 

        w ośrodkach wsparcia – schronisku dla osób bezdomnych oraz schronisku 

        dla osób bezdomnych z usługami opiekuńczymi.                                

                  

15. Zapytania i interpelacje. 

16. Odpowiedzi na zapytania i interpelacje. 

17. Sprawy różne. 

18. Zamknięcie obrad sesji. 

Sekretarz GiM Adam Skrzydłowski – zgłosił zmiany do porządku posiedzenia sesji w pkt 14 

„Podjęcie uchwał w sprawie:”  wprowadzenie:                                                                                            

- terminu, częstotliwości i trybu uiszczania opłat za gospodarowanie odpadami komunalnymi, 

- wyrażenia zgody na zbycie nieruchomości i udzielenie bonifikaty,                                                                  

- zmiany Uchwały nr XLI/204/09 Rady Miejskiej Gminy Lubomierz z dnia 25 lutego 2009 

roku w sprawie likwidacji filii Szkoły Podstawowej w Pławnej z siedzibą w Pasieczniku,                     

- wstępnej lokalizacji przystanku komunikacyjnego na drodze powiatowej nr 2511D w 

miejscowości Pławna Górna,          
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- w sprawie przystąpienia do spółki „SANIKOM” Sp. z o.o. z siedzibą w Lubawce i objęciu     

w niej przez Gminę Lubomierz udziałów. 

Skarbnik GiM Elżbieta Jaśkiewicz – zgłosiła zmiany do porządku obrad o wprowadzenie                        

w bloku uchwał pkt 14 w sprawie:                                                                                                                                             

- określenia wysokości stawek podatku od nieruchomości,                                                                         

- zmian budżetu na 2019 rok,                                                                                                                   

- zmieniająca uchwałę w sprawie wieloletniej prognozy finansowej Gminy Lubomierz,                                  

- określenia wysokości stawek podatku od nieruchomości,                                                                                     

- zmieniająca uchwałę w sprawie  emisji obligacji komunalnych oraz zasad ich zbywania, nabywania               

i wykupu Nr XXXVII/217/13 Rady Miejskiej Gminy Lubomierz z dnia 30 października 2013 roku.  

 

Radni jednogłośnie (13 głosów za, 0 wstrzymujących, 0 przeciwnych) przyjęli zmiany w porządku 

obrad XIV sesji. 

  

Ad.3                                                                                                                                                

Przystąpiono do głosowania  nad protokołami z XII i XIII Sesji Rady Miejskiej Gminy 

Lubomierz.                                                                                                                                                    

W chwili przystąpienia do głosowania było obecnych 13 radnych. 

 

Głosowano w sprawie: 

Przyjęcie protokołu z XII sesji Rady Miejskiej Gminy Lubomierz.  

 

Wyniki głosowania 

ZA: 13, PRZECIW: 0, WSTRZYMUJĘ SIĘ: 0, BRAK GŁOSU: 0, NIEOBECNI: 2 

 

Wyniki imienne: 

ZA (13) 

Krystyna Andrzejczak, Aron Bogusz, Radosław Chorążyczewski, Anna Kalińska, Mariusz 

Kozłowski, Anna Mielniczyn, Roman Moskwa, Alicja Murawska, Krzysztof Mytych, 

Małgorzata Pasierbska, Michał Pater, Dariusz Penkala, Marcin Zając 

NIEOBECNI (2) 

Tadeusz Andruszków, Wojciech Nowicki. 

 

Głosowano w sprawie: 

Przyjęcie protokołu z XIII Nadzwyczajnej Sesji Rady Miejskiej Gminy Lubomierz..  

 

Wyniki głosowania 

ZA: 10, PRZECIW: 0, WSTRZYMUJĘ SIĘ: 3, BRAK GŁOSU: 0, NIEOBECNI: 2 

 

Wyniki imienne: 

ZA (10) 

Krystyna Andrzejczak, Radosław Chorążyczewski, Anna Kalińska, Mariusz Kozłowski, 

Roman Moskwa, Alicja Murawska, Krzysztof Mytych, Małgorzata Pasierbska, Michał Pater, 

Marcin Zając. 
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WSTRZYMUJĘ SIĘ (3) 

Aron Bogusz, Anna Mielniczyn, Dariusz Penkala 

NIEOBECNI (2) 

Tadeusz Andruszków, Wojciech Nowicki. 

 

Ad.4                                                                                                                                                                         

Przewodnicząca Komisji Wsi, Budownictwa i Ochrony Środowiska Małgorzata Pasierbska               

- przedstawiła wnioski wypracowane przez komisje stałe Rady MG Lubomierz na posiedzeniach w 

miesiącu listopadzie br. - Komisja Sfery Budżetowej, Gospodarczej i Przestrzegania Prawa oraz 

Komisja Wsi, Budownictwa  i Ochrony Środowiska na posiedzeniu wspólnym w dniu                            

20 listopada 2019 r.  wypracowały  poniższy wniosek :   

 

1) O przygotowanie projektu uchwały w sprawie wstępnej lokalizacji przystanku 

komunikacyjnego na drodze powiatowej nr 2511D w miejscowości Pławna 

Górna. 

Głosowano wniosek w sprawie: 
O przygotowanie projektu uchwały w sprawie wstępnej lokalizacji przystanku 

komunikacyjnego na drodze powiatowej nr 2511D w miejscowości Pławna Górna.  

 

Wyniki głosowania 
ZA: 13, PRZECIW: 0, WSTRZYMUJĘ SIĘ: 0, BRAK GŁOSU: 0, NIEOBECNI: 2 

 

Wyniki imienne: 

ZA (13) 

Krystyna Andrzejczak, Aron Bogusz, Radosław Chorążyczewski, Anna Kalińska, Mariusz 

Kozłowski, Anna Mielniczyn, Roman Moskwa, Alicja Murawska, Krzysztof Mytych, 

Małgorzata Pasierbska, Michał Pater, Dariusz Penkala, Marcin Zając 

NIEOBECNI (2) 

Tadeusz Andruszków, Wojciech Nowicki.                                                                                           

Projekt przedmiotowej uchwały został przygotowany. 

 

Ad.5                                                                                                                                                
Informację Komisji Rewizyjnej z realizacji wniosków wypracowanych między sesjami 

przedstawiła  Przewodnicząca Alicja Murawska.                                                                                

Do Agencji Mienia Wojskowego zostanie wystosowane pismo o nieodpłatne przekazanie 

kuchni polowej na rzecz zarządzania kryzysowego (wiemy, że obecnie nie ma na stanie 

sprzętu do przekazania). Spotkanie z sołtysami sołectw w sprawie organizacji wigilii odbyło 

się 7 listopada br. Obrady sesji zaplanowano, zgodnie z wnioskiem na dzień 26 listopada 

2019 r. Interpelacji nie było. Realizacja uchwał odbywa się zgodnie z terminem podjęcia, 

zapisanym w dokumencie.                                                                                                                

Projekt uchwały w sprawie wstępnej lokalizacji przystanku komunikacyjnego na drodze 

powiatowej nr 2511D w miejscowości Pławna Górna został przygotowany.  
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Ad.6 i 7 

Sprawozdanie z pracy Burmistrza Gminy i Miasta Lubomierz w okresie między sesjami 

tj. od 25 października 2019 r. do 25 listopada 2019 r. przedstawił Burmistrz Marek 

Chrabąszcz.                                                                                                                                                             

Materiał w załączeniu. Załącznik nr 3.   

Wydano następujące Zarządzenia: 

Zarządzenia nr 99/2019 z dnia 25 października 2019 r. w sprawie zmian w budżecie, 

Zarządzenia nr 100/2019 z dnia 30 października 2019 r. w sprawie przeprowadzenia 

konsultacji projektu rocznego programu współpracy Gminy z organizacjami pozarządowymi, 

Zarządzenia nr 101/2019 z dnia 31 października 2019 r. w sprawie zmian w budżecie, 

Zarządzenia nr 102/2019 z dnia 15 listopada 2019 r. w sprawie projektu uchwały 

budżetowej na 2020 rok, 

Zarządzenia nr 103/2019 z dnia 15 listopada 2019 r. w sprawie przyjęcia wieloletniej 

prognozy finansowej Gminy Lubomierz, 

Zarządzenia nr 104/2019 z dnia 19 listopada 2019 r. w sprawie udzielenia pożyczki dla 

Stowarzyszenia Przyjaciół Lubomierza, 

Zarządzenia nr 105/2019 z dnia 20 listopada 2019 r. w sprawie wydzierżawienia 

nieruchomości lokalowych w drodze bezprzetargowej na czas oznaczony do lat 3 i ustalenia 

miesięcznego czynszu, 

Zarządzenia nr 106/2019 z dnia 20 listopada 2019 r. w sprawie wydzierżawienia 

nieruchomości lokalowych w drodze bezprzetargowej na czas oznaczony do lat 3 i ustalenia 

miesięcznego czynszu. 

Zarządzenia nr 107/2019 z dnia 21 listopada 2019 r. w sprawie dzierżawy lokalu 

użytkowego w drodze bezprzetargowej na czas oznaczony do lat 3 i ustalenia miesięcznego 

czynszu najmu. 

Zarządzenia nr 108/2019 z dnia 19 listopada 2019 r. w sprawie ustalenia ceny zbycia                     

w drodze przetargu ustnego nieograniczonego prawa własności nieruchomości. 

Ad.8 i 9                                                                                                                                          
Radny Powiatowy Wiesław Ziółkowski przedstawił informację  z pracy w okresie między 

sesjami. Dużo czasu spędziliśmy nad rozważaniem i wytypowaniem dróg do remontów. 

Musimy pamiętać, że w powiecie mamy 5 gmin. Na wiosnę zostaną podjęte prace 

przygotowawcze w celu położenia asfaltu na trasie Milęcice – Wojciechów. Do końca 

listopada br. zostanie złożony wniosek na remont dróg powiatowych z innego programu. 

Obecnie trwają prace związane z wycinką gałęzi.  
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W temacie odśnieżania dróg powiatowych  poinformował, że przetarg na naszym terenie 

wygrał Bogdan Cichy.  Zaproszenie na koncert noworoczny do Mirska w dniu 25 stycznia 

2020 r., organizowany przez Starostwo Powiatowe w Lwówku Śląskim.  

 

 

Ad.10 i 11                                                                                                                                                  

Omówienie projektu budżetu na 2020 rok. Załącznik nr 4. 

Skarbnik Gminy i Miasta Elżbieta Jaśkiewicz - omówiła projekt budżetu na rok 2020. 

Ustala się dochody budżetu gminy w łącznej kwocie 35.597,00 zł.                                                           

Dochody budżetu gminy z podziałem na dochody bieżące w kwocie 34.605.700,00 zł                   

oraz majątkowe w kwocie 992.000,00 zł zgodnie z załącznikiem nr 1.                                                  

Ustala się wydatki budżetu gminy w łącznej kwocie 31.916.000,00 zł.                                        

Wydatki budżetu gminy w podziale na bieżące w kwocie 30.898.047,00 zł                                
oraz majątkowe w kwocie 1.017.953,00 zł Materiał zawiera załącznik nr 2 - Projekt budżetu 

Gminy i Miasta Lubomierz na 2020 rok (przedstawiony w formie elektronicznej). 

Ustala się nadwyżkę budżetu w wysokości 3.681.700,00 zł.                                                                   

Ustala się przychody budżetu zgodnie z załącznikiem nr 3 w kwocie 118.300,00 zł ze spłat 

udzielonych pożyczek.                                                                                                                         

Ustala się rozchody budżetu zgodnie z załącznikiem nr 3 w kwocie 3.800.000,00 zł                        

z następujących tytułów:                                                                                                                                     

a) spłaty otrzymanych kredytów w kwocie 3.4000.000,00 zł,                                                                   

b) wykup papierów wartościowych w kwocie 400.000,00 zł. Ustala się plan zadań 

inwestycyjnych do realizacji w 2020 roku w wysokości 1.017.953,00 zł, zgodnie z 

załącznikiem nr 4. 

Plan finansowy dochodów i wydatków w kwocie 8.592.436,00 zł, związanych z realizacją 

zadań zleconych gminie z zakresu administracji rządowej i innych zadań zleconych 

odrębnymi ustawami przedstawia załącznik nr 5 i 6.  

Dochody związane z realizacją zadań o których mowa w ust.1 podlegające przekazaniu do 

budżetu państwa w wysokości 49.000,00 zł zawiera załącznik nr 7. 

Plan finansowy dochodów i wydatków w kwocie 1.700,00 zł związanych z realizacją zadań z 

zakresu administracji rządowej wykonywanych na podstawie porozumień z organami 

administracji rządowej zawiera załącznik nr 7. 

Plan dochodów i wydatków rachunków jednostek budżetowych prowadzących działalność w 

zakresie oświaty zawiera załącznik nr 8 w następujących kwotach:                                                            

- dochody – 560.020,00 zł,                                                                                                                            

- wydatki – 560.020,00 zł. 

Ustala się dochody w kwocie 900.000,00 zł z tytułu opłat za gospodarowanie odpadami 

komunalnymi z przeznaczeniem na wydatki związane z gospodarką odpadami.                                 

Ustala się dochody w kwocie 72.000,00 zł z tytułu wydawanych zezwoleń na sprzedaż  
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napojów alkoholowych oraz wydatki na realizację zadań określonych w Gminnym Programie 

Profilaktyki i Rozwiązywania Problemów Alkoholowych i Przeciwdziałaniu Narkomanii. 

Dotacje z budżetu Gminy na 2020 rok ustala się w kwocie 1.124.200,00 zł, zgodnie                             

z załącznikiem nr 10 w tym:                                                                                                                      

1) Ośrodek Kultury i Sportu w Lubomierzu 400.000,00 zł,                                                                      

2) Gminnej Biblioteki Publicznej w Lubomierzu 150.000,00 zł. 

Dotacje celowe dla podmiotów należących i nienależących do sektora finansów publicznych 

w kwocie 405.000,00 zł. 

Dotacje celowe na zadania realizowane na podstawie porozumień z jednostkami samorządu 

terytorialnego w wysokości 393.953,00 zł. 

Ustala się plan wydatków w kwocie 295.598,86 zł na przedsięwzięcia realizowane w ramach 

Funduszu Sołeckiego w podziale na Sołectwa w załączniku nr 11. 

W budżecie tworzy się rezerwę w wysokości ogółem 190.000,00 zł z tego:                                                         

1) rezerwę ogólną w kwocie 15.900,00 zł,                                                                                               

2) rezerwę celową na zarządzanie kryzysowe w kwocie 94.100,00 zł,                                                        

3) rezerwę celową na inwestycje i zakupy inwestycyjne w kwocie 80.000,00 zł. 

Ustala się limit kredytów i pożyczek krótkoterminowych w przypadku realizacji dochodów 

budżetowych do kwoty 1.500.000,00 zł. Zaciągnięte z tego tytułu zobowiązania winne być 

spłacone do 31 grudnia 2020 r.                                                                                                                  

Ustala się maksymalną kwotę pożyczek udzielanych przez Burmistrza w roku 

budżetowym do kwoty 500.000,00 zł . Szczegółowe omówienie projektu uchwały w sprawie  

projektu budżetu na rok 2020 rok miało miejsce podczas komisji stałych Rady Miejskiej 

Gminy Lubomierz, wg załączników do przedmiotowego projektu uchwały.  

Wszelkie zgłoszenia zmian mogą być dokonane przez Państwa Radnych, jak i przez 

Burmistrza ze wskazaniem źródła pochodzenia środków, jako „autopoprawka”. 

Wiceprzewodniczący Rady MG Mariusz Kozłowski – odniósł się do potrzeby remontu drogi 

na trasie Wojciechów – Radomice. Poprzedni remont zakończy na najgorszym odcinku. Tę 

drogę należy dokończyć. 

Radny Powiatowy Wiesław Ziółkowski – nawiązał do problemów finansowych. Znaczną 

część z powiatu przeznaczyło się na oświatę.  

Sekretarz GiM Adam Skrzydłowski – każdą drogę powinno się remontować, której jest zły 

stan techniczny. W pierwszej kolejności wybierane są drogi strategiczne, gdzie mieszkają 

ludzie. Dlatego wytypowano odcinek drogi w Milęcicach. Czekamy na dofinansowania ze 

źródeł zewnętrznych np. z Urzędu Dolnośląskiego. 
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Ad.12 i 13                                                                                                                                                 
Informacja Straży Miejskiej z kontroli sołectw w zakresie utrzymania czystości i porządku                 

w Gminie – przedstawiona w formie pisemnej. Załącznik nr 5. 

Komendant Straży Miejskiej Artur Okuniewicz – poinformował o przekazaniu i omówieniu  

informacji na komisjach, i poprosił o pytania. Zasygnalizował tworzenie w przyszłości 

jednolitych planów pracy, żeby wszystkie komisje miały w jednakowym czasie zapis 

„Informacja Straży Miejskiej z kontroli sołectw w zakresie utrzymania czystości i porządku         

w Gminie”.                                                                                                                                                   

Radna Krystyna Andrzejczak – zasygnalizowała - „ale proszę nas nie lekceważyć”.                              

Komendant Straży Miejskiej Artur Okuniewicz –  w ramach akcji „Posesja” w okresie od 

stycznia do listopada 2019 r. Straż Miejska w Lubomierzu przeprowadziła kontrole 

utrzymania porządku i czystości w gminie. Sprawdzono 17 nieruchomości, w tym 15 

prywatnych oraz 2 obiekty usługowo – handlowe. W wyniku przeprowadzonych kontroli 

stwierdzono nieprawidłowości w 21 przypadkach ujawniono m.in.: - brak właściwego 

oznakowania posesji, brak przyłącza kanalizacji sanitarnej w sytuacji gdy występuje 

obowiązek ustawowy, - brak umowy i rachunków na wywóz nieczystości płynnych oraz 

złożenie deklaracji na odbiór nieczystości stałych, - niewłaściwe wywiązywanie się                              

z obowiązku opieki nad zwierzętami domowymi, - nieporządki w obrębie nieruchomości oraz 

na terenach przyległych do obiektów usługowo – handlowych. Pouczono 46 osób za 

wykroczenia. Ukarano mandatem karnym 32 osoby na kwotę 3.600,00 zł. Skierowane zostały 

wnioski do Sądu Rejonowego w Lwówku Śląskim z art. 10 ust. 2a ustawy o utrzymaniu 

czystości i porządku w gminach oraz 4 wnioski o ukaranie z art. 43’ uwtpa.                                 

Radna Krystyna Andrzejczak – zapytała – czy  wymienione kontrole były w wyniku 

interwencji, czy planu pracy?                                                                                                          

Komendant Straży Miejskiej Artur Okuniewicz – odpowiedział – to były interwencje. 

Samochód otrzymaliśmy dopiero w czerwcu, dopiero wówczas mogliśmy wyjechać w teren.                                                                                                                                                                

Radna Krystyna Andrzejczak – zapytała – czy Straż Miejska przewiduje rekontrolę? 

Komendant Straży Miejskiej Artur Okuniewicz – odpowiedział – planowana jest rekontrola. 

Ad.14    

W momencie podjęcia głosowania było obecnych 13 radnych.                                                                                                                                               

Podjęcie uchwał w sprawie: 

 

a) - ustalenia wyboru metody opłaty za gospodarowanie odpadami komunalnymi oraz 

ustalenia stawki tej opłaty,  

 

Głosowano w sprawie: 
- ustalenia wyboru metody opłaty za gospodarowanie odpadami komunalnymi oraz ustalenia 

stawki tej opłaty,.  

 

Wyniki głosowania 
ZA: 8, PRZECIW: 2, WSTRZYMUJĘ SIĘ: 3, BRAK GŁOSU: 0, NIEOBECNI: 2 

 

Wyniki imienne: 

ZA (8) 

Krystyna Andrzejczak, Aron Bogusz, Radosław Chorążyczewski, Anna Kalińska, Mariusz 

Kozłowski, Roman Moskwa, Alicja Murawska, Dariusz Penkala. 
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PRZECIW (2) 

Krzysztof Mytych, Marcin Zając 

WSTRZYMUJĘ SIĘ (3) 

Anna Mielniczyn, Małgorzata Pasierbska, Michał Pater 

NIEOBECNI (2) 

Tadeusz Andruszków, Wojciech Nowicki. 

 

Uchwała nr XIV/94/2019 Rady Miejskiej Gminy Lubomierz w sprawie ustalenia wyboru 

metody opłaty za gospodarowanie odpadami komunalnymi oraz ustalenia stawki tej 

opłaty, 
 

b) - ustalenia wzoru deklaracji o wysokości opłaty za gospodarowanie odpadami 

komunalnymi oraz warunków i trybu składania deklaracji za pomocą środków komunikacji 

elektronicznej. 

 

Głosowano w sprawie: 
- ustalenia wzoru deklaracji o wysokości opłaty za gospodarowanie odpadami komunalnymi 

oraz warunków i trybu składania deklaracji za pomocą środków komunikacji elektronicznej,.  

 

Wyniki głosowania 
ZA: 13, PRZECIW: 0, WSTRZYMUJĘ SIĘ: 0, BRAK GŁOSU: 0, NIEOBECNI: 2 

 

Wyniki imienne: 

ZA (13) 

Krystyna Andrzejczak, Aron Bogusz, Radosław Chorążyczewski, Anna Kalińska, Mariusz 

Kozłowski, Anna Mielniczyn, Roman Moskwa, Alicja Murawska, Krzysztof Mytych, 

Małgorzata Pasierbska, Michał Pater, Dariusz Penkala, Marcin Zając. 

NIEOBECNI (2) 

Tadeusz Andruszków, Wojciech Nowicki. 

 

Uchwała nr XIV/95/2019 Rady Miejskiej Gminy Lubomierz w sprawie ustalenia wzoru 

deklaracji o wysokości opłaty za gospodarowanie odpadami komunalnymi oraz 

warunków i trybu składania deklaracji za pomocą środków komunikacji elektronicznej, 

 

c) - stwierdzenia przekształcenia trzyletniego Liceum Ogólnokształcącego w Lubomierzu w 

czteroletnie Liceum Ogólnokształcące w Lubomierzu. 

 

Głosowano w sprawie: 
- stwierdzenia przekształcenia trzyletniego Liceum Ogólnokształcącego w Lubomierzu w 

czteroletnie Liceum Ogólnokształcące w Lubomierzu.  

 

Wyniki głosowania 
ZA: 13, PRZECIW: 0, WSTRZYMUJĘ SIĘ: 0, BRAK GŁOSU: 0, NIEOBECNI: 2 

 

Wyniki imienne: 

ZA (13) 

Krystyna Andrzejczak, Aron Bogusz, Radosław Chorążyczewski, Anna Kalińska, Mariusz 

Kozłowski, Anna Mielniczyn, Roman Moskwa, Alicja Murawska, Krzysztof Mytych,  
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Małgorzata Pasierbska, Michał Pater, Dariusz Penkala, Marcin Zając 

NIEOBECNI (2) 

Tadeusz Andruszków, Wojciech Nowicki 

 

Uchwała nr XIV/96/2019 Rady Miejskiej Gminy Lubomierz w sprawie stwierdzenia 

przekształcenia trzyletniego Liceum Ogólnokształcącego w Lubomierzu w czteroletnie 

Liceum Ogólnokształcące w Lubomierzu, 

 

d) - stwierdzenie przekształcenia czteroletniego Technikum w Lubomierzu w pięcioletnie 

Technikum w Lubomierzu. 

 

Głosowano w sprawie: 
- stwierdzenie przekształcenia czteroletniego Technikum w Lubomierzu w pięcioletnie 

Technikum w Lubomierzu.  

 

Wyniki głosowania 
ZA: 13, PRZECIW: 0, WSTRZYMUJĘ SIĘ: 0, BRAK GŁOSU: 0, NIEOBECNI: 2 

 

Wyniki imienne: 

ZA (13) 

Krystyna Andrzejczak, Aron Bogusz, Radosław Chorążyczewski, Anna Kalińska, Mariusz 

Kozłowski, Anna Mielniczyn, Roman Moskwa, Alicja Murawska, Krzysztof Mytych, 

Małgorzata Pasierbska, Michał Pater, Dariusz Penkala, Marcin Zając 

NIEOBECNI (2) 

Tadeusz Andruszków, Wojciech Nowicki. 

Uchwała nr XIV/97/2019 Rady Miejskiej Gminy Lubomierz w sprawie stwierdzenie 

przekształcenia czteroletniego Technikum w Lubomierzu w pięcioletnie Technikum w 

Lubomierzu, 

 

e) - przyjęcia "Programu współpracy Gminy Lubomierz z organizacjami pozarządowymi                   

i podmiotami, o których mowa w ustawie o działalności pożytku publicznego i o 

wolnotariacie na 2020 rok", 

 

Głosowano w sprawie: 
- przyjęcia "Programu współpracy Gminy Lubomierz z organizacjami pozarządowymi i 

podmiotami, o których mowa w ustawie o działalności pożytku publicznego i o wolnotariacie 

na 2020 rok".  

 

Wyniki głosowania 
ZA: 13, PRZECIW: 0, WSTRZYMUJĘ SIĘ: 0, BRAK GŁOSU: 0, NIEOBECNI: 2 

 

Wyniki imienne: 

ZA (13) 

Krystyna Andrzejczak, Aron Bogusz, Radosław Chorążyczewski, Anna Kalińska, Mariusz 

Kozłowski, Anna Mielniczyn, Roman Moskwa, Alicja Murawska, Krzysztof Mytych, 

Małgorzata Pasierbska, Michał Pater, Dariusz Penkala, Marcin Zając. 
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NIEOBECNI (2) 

Tadeusz Andruszków, Wojciech Nowicki. 

 

Uchwała nr XIV/98/2019 Rady Miejskiej Gminy Lubomierz w sprawie przyjęcia 

"Programu współpracy Gminy Lubomierz z organizacjami pozarządowymi i 

podmiotami, o których mowa w ustawie o działalności pożytku publicznego i o 

wolnotariacie na 2020 rok",  

 

f) - ustalenia szczegółowych zasad ponoszenia odpłatności za pobyt osób bezdomnych w 

ośrodkach wsparcia - schronisku dla osób bezdomnych oraz schronisku dla osób bezdomnych 

z usługami opiekuńczymi. 

 

W chwili przystąpienia do głosowania było obecnych 14 radnych.                                                        

Przybył radny Wojciech Nowicki. 

 

Głosowano w sprawie: 
- ustalenia szczegółowych zasad ponoszenia odpłatności za pobyt osób bezdomnych w 

ośrodkach wsparcia - schronisku dla osób bezdomnych oraz schronisku dla osób bezdomnych 

z usługami opiekuńczymi.  

 

Wyniki głosowania 
ZA: 14, PRZECIW: 0, WSTRZYMUJĘ SIĘ: 0, BRAK GŁOSU: 0, NIEOBECNI: 1 

 

Wyniki imienne: 

ZA (14) 

Krystyna Andrzejczak, Aron Bogusz, Radosław Chorążyczewski, Anna Kalińska, Mariusz 

Kozłowski, Anna Mielniczyn, Roman Moskwa, Alicja Murawska, Krzysztof Mytych, 

Wojciech Nowicki, Małgorzata Pasierbska, Michał Pater, Dariusz Penkala, Marcin Zając 

NIEOBECNI (1) 

Tadeusz Andruszków. 

 

Uchwała nr XIV/99/2019 Rady Miejskiej Gminy Lubomierz w sprawie ustalenia 

szczegółowych zasad ponoszenia odpłatności za pobyt osób bezdomnych w ośrodkach 

wsparcia - schronisku dla osób bezdomnych oraz schronisku dla osób bezdomnych z 

usługami opiekuńczymi,  

 

g) - terminu, częstotliwości i trybu uiszczania opłat za gospodarowanie odpadami 

komunalnymi. 

 

Głosowano w sprawie: 
- terminu, częstotliwości i trybu uiszczania opłat za gospodarowanie odpadami komunalnymi.  

 

Wyniki głosowania 
ZA: 14, PRZECIW: 0, WSTRZYMUJĘ SIĘ: 0, BRAK GŁOSU: 0, NIEOBECNI: 1 

 

Wyniki imienne: 

ZA (14) 

Krystyna Andrzejczak, Aron Bogusz, Radosław Chorążyczewski, Anna Kalińska, Mariusz 

Kozłowski, Anna Mielniczyn, Roman Moskwa, Alicja Murawska, Krzysztof Mytych,  
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Wojciech Nowicki, Małgorzata Pasierbska, Michał Pater, Dariusz Penkala, Marcin Zając 

NIEOBECNI (1) 

Tadeusz Andruszków. 

Uchwała nr XIV/100/2019 Rady Miejskiej Gminy Lubomierz w sprawie terminu, 

częstotliwości i trybu uiszczania opłat za gospodarowanie odpadami komunalnymi,  

 

h) - wyrażenia zgody na zbycie nieruchomości i udzielenie bonifikaty. 

 

Głosowano w sprawie: 
- wyrażenia zgody na zbycie nieruchomości i udzielenie bonifikaty.  

 

Wyniki głosowania 
ZA: 13, PRZECIW: 0, WSTRZYMUJĘ SIĘ: 1, BRAK GŁOSU: 0, NIEOBECNI: 1 

 

Wyniki imienne: 

ZA (13) 

Krystyna Andrzejczak, Aron Bogusz, Radosław Chorążyczewski, Anna Kalińska, Mariusz 

Kozłowski, Anna Mielniczyn, Roman Moskwa, Alicja Murawska, Wojciech Nowicki, 

Małgorzata Pasierbska, Michał Pater, Dariusz Penkala, Marcin Zając. 

WSTRZYMUJĘ SIĘ (1) 

Krzysztof Mytych 

NIEOBECNI (1) 

Tadeusz Andruszków. 

 

Uchwała nr XIV/101/2019 Rady Miejskiej Gminy Lubomierz w sprawie wyrażenia 

zgody na zbycie nieruchomości i udzielenie bonifikaty, 

 

i) - określenia wysokości stawek podatku od nieruchomości. 

 

Głosowano w sprawie: 
- określenia wysokości stawek podatku od nieruchomości.  

 

Wyniki głosowania 
ZA: 14, PRZECIW: 0, WSTRZYMUJĘ SIĘ: 0, BRAK GŁOSU: 0, NIEOBECNI: 1 

 

Wyniki imienne: 

ZA (14) 

Krystyna Andrzejczak, Aron Bogusz, Radosław Chorążyczewski, Anna Kalińska, Mariusz 

Kozłowski, Anna Mielniczyn, Roman Moskwa, Alicja Murawska, Krzysztof Mytych, 

Wojciech Nowicki, Małgorzata Pasierbska, Michał Pater, Dariusz Penkala, Marcin Zając 

NIEOBECNI (1) 

Tadeusz Andruszków. 

Uchwała nr XIV/102/2019 Rady Miejskiej Gminy Lubomierz w sprawie określenia 

wysokości stawek podatku od nieruchomości, 
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j) - przekształcenia samorządowej instytucji kultury o nazwie "Ośrodek Kultury i Sportu w 

Lubomierzu" w samorządową instytucję kultury o nazwie "Lubomierskie Centrum Kultury"             

- wykreślono z porządku obrad sesji (brak poprawności  projektu i uzgodnienia z radcą 

prawnym), 

 

k) - nadania Statutu Lubomierskiemu Centrum Kultury w Lubomierzu – wykreślono z obrad  

porządku sesji (brak poprawności projektu i uzgodnienia z radcą prawnym) , 

 

l) - zmiany Uchwały nr XLI/204/09 Rady Miejskiej Gminy Lubomierz z dnia 25 lutego 2009 

roku w sprawie likwidacji filii Szkoły Podstawowej w Pławnej z siedzibą w Pasieczniku. 

 

Głosowano w sprawie: 
- zmiany Uchwały nr XLI/204/09 Rady Miejskiej Gminy Lubomierz z dnia 25 lutego 2009 

roku w sprawie likwidacji filii Szkoły Podstawowej w Pławnej z siedzibą w Pasieczniku,.  

 

Wyniki głosowania 
ZA: 14, PRZECIW: 0, WSTRZYMUJĘ SIĘ: 0, BRAK GŁOSU: 0, NIEOBECNI: 1 

 

Wyniki imienne: 

ZA (14) 

Krystyna Andrzejczak, Aron Bogusz, Radosław Chorążyczewski, Anna Kalińska, Mariusz 

Kozłowski, Anna Mielniczyn, Roman Moskwa, Alicja Murawska, Krzysztof Mytych, 

Wojciech Nowicki, Małgorzata Pasierbska, Michał Pater, Dariusz Penkala, Marcin Zając 

NIEOBECNI (1) 

Tadeusz Andruszków. 

Uchwała nr XIV/103/2019 Rady Miejskiej Gminy Lubomierz w sprawie zmiany 

Uchwały nr XLI/204/09 Rady Miejskiej Gminy Lubomierz z dnia 25 lutego 2009 roku w 

sprawie likwidacji filii Szkoły Podstawowej w Pławnej z siedzibą w Pasieczniku,  

 

 

m) - wstępnej lokalizacji przystanku komunikacyjnego na drodze powiatowej nr 2511D w 

miejscowości Pławna Górna, 

 

 

 

Głosowano w sprawie: 
- wstępnej lokalizacji przystanku komunikacyjnego na drodze powiatowej nr 2511D                         

w miejscowości Pławna Górna.  

 

Wyniki głosowania 
ZA: 14, PRZECIW: 0, WSTRZYMUJĘ SIĘ: 0, BRAK GŁOSU: 0, NIEOBECNI: 1 

 

Wyniki imienne: 

ZA (14) 

Krystyna Andrzejczak, Aron Bogusz, Radosław Chorążyczewski, Anna Kalińska, Mariusz 

Kozłowski, Anna Mielniczyn, Roman Moskwa, Alicja Murawska, Krzysztof Mytych, 

Wojciech Nowicki, Małgorzata Pasierbska, Michał Pater, Dariusz Penkala, Marcin Zając. 
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NIEOBECNI (1) 

Tadeusz Andruszków 

 

Uchwała nr XIV/104/2019 Rady Miejskiej Gminy Lubomierz w sprawie wstępnej 

lokalizacji przystanku komunikacyjnego na drodze powiatowej nr 2511D                                  

w miejscowości Pławna Górna, 

 

n) - w sprawie przystąpienia do spółki pod firmą Przedsiębiorstwo Gospodarki Komunalnej 

"SANIKOM" Sp. z o.o. z siedzibą w Lubawce i objęciu w niej przez Gminę Lubomierz 

udziałów. 

Sekretarz GiM Adam Skrzydłowski – wyjaśnił - przystąpienie do Przedsiębiorstwa 

Gospodarki Komunalnej i Mieszkaniowej „SANIKOM” Sp. z o.o. w Lubawce zagwarantuje 

utrzymanie cen przyjęcia odpadów komunalnych na poziomie przysługującym udziałowcom 

w/w spółki. Ponadto spowoduje brak możliwości odmowy przyjęcia odpadów. Przelicznik 

zastosowano na podstawie liczby ludności. Gmina Lubomierz wniesie 537 udziałów o 

wartości nominalnej po 500,00 zł (słownie: pięćset złotych) i pokryje gotówką:                                                                                                                                                              

- w kwocie 2.000,00 zł  ( słownie: dwa tysiące złotych) do dnia 30 grudnia 2019 r.                                                                       

- w kwocie  133.000,00 zł ( słownie: sto trzydzieści trzy tysiące złotych ) do dnia 30 grudnia 2020 r.                                        

- w kwocie  133.500,00 zł ( słownie:  sto trzydzieści trzy tysiące pięćset złotych ) do dnia 30 grudnia 

2021 r.                                                                                                                                                                                                     

Zobowiązanie Gminy Lubomierz z tytułu wniesienia wkładu w wysokości  268.500,00 zł (słownie: 

dwieście sześćdziesiąt osiem tysięcy pięćset złotych) w zamian za objęcie udziałów o których mowa w 

ust.1 ,  zostanie pokryte z wydatków własnych gminy. 
 

Głosowano w sprawie: 
- w sprawie przystąpienia do spółki pod firmą Przedsiębiorstwo Gospodarki Komunalnej 

"SANIKOM" Sp. z o.o. z siedzibą w Lubawce i objęciu w niej przez Gminę Lubomierz 

udziałów.  

 

Wyniki głosowania 
ZA: 14, PRZECIW: 0, WSTRZYMUJĘ SIĘ: 0, BRAK GŁOSU: 0, NIEOBECNI: 1 

 

Wyniki imienne: 

ZA (14) 

Krystyna Andrzejczak, Aron Bogusz, Radosław Chorążyczewski, Anna Kalińska, Mariusz 

Kozłowski, Anna Mielniczyn, Roman Moskwa, Alicja Murawska, Krzysztof Mytych, 

Wojciech Nowicki, Małgorzata Pasierbska, Michał Pater, Dariusz Penkala, Marcin Zając 

NIEOBECNI (1) 

Tadeusz Andruszków. 

Uchwała nr XIV/105/2019 Rady Miejskiej Gminy Lubomierz w sprawie przystąpienia 

do spółki pod firmą Przedsiębiorstwo Gospodarki Komunalnej "SANIKOM" Sp. z o.o. 

z siedzibą w Lubawce i objęciu w niej przez Gminę Lubomierz udziałów. 

Wiceprzewodniczący Rady MG Mariusz Kozłowski zasygnalizował zmianę kolejności 

zgłoszonych uchwał pod głosowanie. Najpierw należałoby omówić zagadnienia dot. obligacji.   
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        Wniosek:   

O zmianę kolejności głosowania uchwał dot. finansów:  

- zmieniająca uchwałę w sprawie emisji obligacji komunalnych oraz zasad ich zbywania, 

nabywania i wykupu Nr XXXVII/217/13 Rady Miejskiej Gminy Lubomierz z dnia 30 

października 2013 roku, 

- sprawie zmian budżetu na 2019 rok,                                                                                                         

- zmieniająca uchwałę  w sprawie wieloletniej prognozy finansowej Gminy  Lubomierz                                                                                                                                                                                                                                

Radni jednogłośnie (14 głosów za, 0 wstrzymujących, 0 przeciwnych) przyjęli przedmiotowy 

wniosek.  

Skarbnik GiM Elżbieta Jaśkiewicz – przesuwa się spłatę obligacji serii D13 na kwotę 

400.000,00 zł na poźniejszy okres nie później, niż do 31.12.2020 r. Pozostała spłata wg 

zalączonego harmonogramu. Na komisjach dokonano analizay budżetu. Zmieniając budżet: 

dokonano zmniejszeń planu dochodów budżetu gminy na kwotę 335.456,84 zł zmniejszenie planu 

dotacji na realizację zadania pn. „Lepszy start – rozwijanie kompetencji w gminie Lubomierz”. 

 

Dokonano zmniejszeń planu wydatków budżetu gminy na kwotę 399.056,84 zł w tym: 

1. zmniejszenie planu wydatków związanych z realizacją zadania pn. „Lepszy start – rozwijanie 

kompetencji w gminie Lubomierz” na kwotę 335.456,84 zł. 

2. plan wydatków Zespołu Szkolno-Przedszkolnego celem dokonania przesunięć między 

rozdziałami  na kwotę 39.600,00 zł. 

3. plan wydatków MGOPS celem dokonania przesunięć między rozdziałami  na kwotę 24.000,00 

zł. 

 

Dokonano zwiększeń planu wydatków budżetu gminy na kwotę 463.600,00 zł w tym: 

1. plan wydatków Zespołu Szkolno-Przedszkolnego na kwotę 157.600,00 zł. 

2. plan wydatków Zespołu Szkół w Lubomierzu na kwotę 107.000,00 zł. 

3. plan wydatków MGOPS na kwotę 24.000,00 zł. 

4. plan wydatków Urzędu Gminy i Miasta Lubomierz na kwotę 175.000,00 zł. 

 

Po wprowadzeniu powyższych zmian plan dochodów i wydatków wynosi: 

Plan dochodów 38.829.725,41 zł w tym: bieżące 30.828.298,58 zł, majątkowe  8.001.426,83 zł. 

Plan wydatków 44.344.945,41 zł w tym: bieżące 29.597.455,41 zł, majątkowe 14.747.490,00 zł. 

Zmieniając budżet na 2019 r. musimy zmienić również wieloletnią prognozę finansową. 

Zmiany dokonuje się w związku z dokonanymi zmianami budżetu Miasta i Gminy Lubomierz na 2019 

rok. Zgodnie z art.229 ustawy o finansach publicznych wartości przyjęte w wieloletniej prognozie  

finansowej i budżecie jednostki samorządu terytorialnego powinny być zgodne w zakresie wyniku 

budżetu i związanych z nim kwot przychodów, rozchodów oraz długu.  

Dokonano zmniejszenia rozchodów 2019 roku o kwotę 400.000 zł oraz zwiększenia rozchodów w 2023 

roku o kwotę 400.000 zł. Dokonano zmian w przedsięwzięciach w zadaniu pn.„Lepszy start – rozwijanie 

kompetencji w gminie Lubomierz”. 

Jeśli Państwo nie podejmiecie uchwały, to zabraknie środków na regulację zobowiązań w 2019 

roku, zabraknie na wynagrodzenia itp. 

Wiceprzewodniczący Rady MG Mariusz Kozłowski – podważył przedstawianie tzw. 

„wrzutek” uchwał na sesję. Przedstawione projekty finansowe uchwał, należało wcześniej 

przedstawić w celu zapoznania się z nimi. „To jest zabieg standardowy. Niepoważne 

traktowanie Rady”. Analizie powinna podlegać uchwała z 2013 r. w sprawie obligacji. Być 

może należałoby zwołać sesję nadzwyczajną.  

Przewodniczący Rady MG Michał Pater – odrzekł – jeśli jest potrzeba omówienia szerszego 

budżetu, to proszę nas nie oszczędzać.    
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Skarbnik GiM Elżbieta Jaśkiewicz – z uwagi na rewitalizację powstały określona potrzeby 

finansowe, zmiana planu wydatków w jednostkach podległych i w Urzędzie Gminy i Miasta. 

Wiceprzewodniczący Rady MG Mariusz Kozłowski – stwierdził - jeśli Państwu zależało na 

terminie, to trzeba było z godzinnym chociaż wyprzedzeniem spotkać się i porozmawiać. 

Myślę o zwołaniu sesji nadzwyczajnej jutro lub pojutrze. My, jako radni otrzymaliśmy 

mandat zaufania od społeczeństwa, nie możemy zawieźć.  

Sekretarz GiM Adam Skrzydłowski – odniósł się do sytuacji, szanując Państwa czas, 

zaproponował przerwę godzinną w celu omówienia problematyki finansowej. 

Przewodniczący Rady MG Michał Pater – przedstawił wniosek pod głosowanie: 

O zwołanie posiedzenia komisji stałych Rady Miejskiej Gminy Lubomierz podczas 

przerwy godzinnej w obradach sesji. 

Radni większością głosów ( 9 głosów za, 0 wstrzymujących, 5 przeciw) przyjęli wniosek. 

 

Przerwa w obradach sesji 13:45 – 14:45. Podczas przerwy radnym przedstawiono dokumenty 

finansowe i wyjaśniono mechanizm ich funkcjonowania. Analizie poddano uchwałę w 

sprawie emisji obligacji komunalnych oraz zasad ich zbywania, nabywania i wykupu NR 

XXXVII/217/13 Rady Miejskiej Gminy Lubomierz z dnia 30 października 2013 roku, 

przedstawiono analizy wydatków ze szkół podstawowych, jednostek organizacyjnych Gminy 

Lubomierz, polegające na sprawdzeniu, czy jednostki wykazują braki, czy nadwyżki. 

Wznowienie obrad godz. 14:45. 

   

o) - zmieniająca uchwałę w sprawie emisji obligacji komunalnych oraz zasad ich zbywania, 

nabywania i wykupu NR XXXVII/217/13 Rady Miejskiej Gminy Lubomierz z dnia 30 

października 2013 roku. 

Radni jednogłośnie (13 głosów za, 0 wstrzymujących, 1 brak głosu) przyjęli  poniższą 

uchwałę.  

Uchwała nr XIV/106/2019 Rady Miejskiej Gminy Lubomierz w sprawie zmieniająca 

uchwałę w sprawie emisji obligacji komunalnych oraz zasad ich zbywania, nabywania                 

i wykupu NR XXXVII/217/13 Rady Miejskiej Gminy Lubomierz z dnia 30 października 

2013 roku, 

 

p) - zmian budżetu na 2019 rok, 

Radni jednogłośnie (13 głosów za, 0 wstrzymujących, 1 brak głosu) przyjęli  uchwałę. 

Uchwała nr XIV/107/2019 Rady Miejskiej Gminy Lubomierz w sprawie zmian budżetu 

na 2019 rok. 

 

r) - zmieniająca uchwałę w sprawie wieloletniej prognozy finansowej Gminy Lubomierz. 

Głosowano w sprawie: 
- zmieniająca uchwałę w sprawie wieloletniej prognozy finansowej Gminy Lubomierz,.  

 

Wyniki głosowania 
ZA: 13, PRZECIW: 0, WSTRZYMUJĘ SIĘ: 0, BRAK GŁOSU: 1, NIEOBECNI: 1 

 

Wyniki imienne: 

ZA (13) 
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Krystyna Andrzejczak, Radosław Chorążyczewski, Anna Kalińska, Mariusz Kozłowski, Anna 

Mielniczyn, Roman Moskwa, Alicja Murawska, Krzysztof Mytych, Wojciech Nowicki, 

Małgorzata Pasierbska, Michał Pater, Dariusz Penkala, Marcin Zając. 

BRAK GŁOSU (1) 

Aron Bogusz 

NIEOBECNI (1) 

Tadeusz Andruszków. 

Uchwała nr XIV/108/2019 Rady Miejskiej Gminy Lubomierz zmieniająca uchwałę                    

w sprawie wieloletniej prognozy finansowej Gminy Lubomierz. 

 

 

Ad.15                                                                                                                                                    

Zapytania i interpelacje - BRAK 

 

Ad.16                                                                                                                                                
Odpowiedzi na zapytania i interpelacje – BRAK. 

 

 

 

 

Ad.17      

                                                                                                                                                                                                    

W sprawach różnych. 

Wiceprzewodniczący Rady MG Mariusz Kozłowski zgłosił wniosek o przedstawienie 

informacji odnośnie aktualnego dofinansowania remontów dróg przez Urząd 

Marszałkowski. 

Radni jednogłośnie (14 głosów za, 0 wstrzymujących, 0 przeciwnych) przyjęli przedmiotowy 

wniosek. 

Radna Anna Kalińska -  nawiązała do wprowadzenia ruchu w centrum rynku. Umożliwienie 

parkowania czasowego dla klientów Urzędu, banku, sklepów.  Ustawienie 2 – 3 miejsc 

parkingowych dla starszych obywateli w tym dla osób niepełnosprawnych przy budynku 

Urzędu Gminy i Miasta w celu załatwienia pilnych spraw urzędowych. 

Burmistrz GiM Marek Chrabąszcz – poinformował – przed sesją wpłynęła petycja osób 

mieszkających w rynku, jest sprzeczna z tym o czym słyszymy. Istniej ryzyko zamknięcia 

placówek handlowo – usługowych. Mieszkańcy rynku są zadowoleni z obecnej sytuacji. 

Nasza propozycja jest następująca, umieszczenie tabliczki o treści:                                                               

- nie dotyczy rowerów,                                                                                                                                   

- służb komunalnych,                                                                                                                                     

- zaopatrzenia, klientów UGiM                                                                                                                    

oraz placówek handlowo – usługowych. 
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Radny Marcin Zając – czasowe rozwiązanie nie daje możliwości np. dla restauracji. Klient nie 

zdąży złożyć zamówienia. 

Radny Radosław Chorążyczewski – nawiązał do innych miejscowości, w których jest 

możliwy godzinny czas postoju np. w godz. 17:00 – 18:00.  

Burmistrz GiM Marek Chrabąszcz – przedstawił propozycję parkowania do 20 min. w 

centrum miasta. Kamery będą nagrywały, a po przekroczeniu czasu będzie nałożony mandat. 

Radna Krystyna Andrzejczak – zasygnalizowała potrzebę uruchomienia przejazdu przez 

centrum rynku. Taki stan rzeczy (jak obecnie) doprowadzi do zamknięcia placówek handlowo 

– usługowych. Może warto byłoby wypróbować stan techniczny drogi w rynku pod wpływem 

przejazdów pojazdów. Z pewnością dobrym rozwiązaniem byłoby wprowadzenie 

parkomatów. W Gryfowie Śląskim  inwestowanie w parkomaty zwróciło się w ciągu pół 

roku. Pod znakiem należałoby zamieścić tabliczkę z dodatkową informacją, kogo nie 

dotyczyłby znak zakazu. 

Radny Dariusz Penkala – odniósł się do zamknięcia przejazdu od strony ul. Jeleniogórskiej                

i zamontowaniu blokad ograniczających przejazd od strony „Złotego Rogu”. 

Radna Krystyna Andrzejczak – zapytała – czy była przeprowadzona rozmowa z osobami 

odpowiedzialnymi za zmiany organizacji ruchu? 

Radny Dariusz Penkala – wnioski wypracowane, zgłoszone należy poddać pod głosowanie. 

Sekretarz GiM Adam Skrzydłowski – odpowiedział - tak, była przeprowadzona rozmowa. 

Wnioski wypracowane mogą ulec modyfikacji, burmistrz może je uwzględnić  lub nie. 

Radny Radosław Chorążyczewski – zapytał komendanta Straży Miejskiej o ustosunkowanie 

się do sytuacji związanej z przemieszczaniem się pojazdów i parkowaniem. 

Komendant Straży Miejskiej Artur Okuniewicz – osoby przyjeżdżające załatwić sprawę nie są 

karane. Koledzy z policji podchodzą do tego tematu liberalnie. Karane są osoby, które                        

z premedytacją przejeżdżają prze rynek. Z pewnością nie karzemy rowerzystów (jak 

podawana jest błędna informacja). 

Radna Anna Kalińska – zapytała - czy, Straż Miejska złapała kogoś za przejazd przez rynek ? 

Komendant Straży Miejskiej Artur Okuniewicz – odpowiedział – tak 3 osoby zostały ukarane 

za przejazd przez rynek. 

Radny Marcin Zając – odniósł się do jakości położonej kostki. Jeśli nie wprowadzi się ruchu 

przez centrum, to nie będzie możliwości sprawdzenia wykonanej pracy. Jak zachowa się 

kostka pod wpływem wzmożonego ruchu. 

Przewodniczący Rady MG Michał Pater ogłosił poddanie głosowaniu wniosków zgłoszonych 

przez radnych, a ich autorów o przedstawienie treści: 
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Radna Anna Kalińska – wnioski:  

1) O bezzwłoczne przywrócenie ruchu samochodowego w rynku Lubomierza aby 

zapewnić potencjalnym klientom punktów usługowo – handlowych możliwość 

zaparkowania czasowego 20 – 30 min. w wyznaczonych miejscach w celu 

skorzystania z usług lub dokonania zakupów. 

Radni jednogłośnie (14 głosów za, 0 wstrzymujących, 0 przeciwnych) przyjęli wniosek. 

 

2) O ustanowienie 2 – 3 miejsc parkingowych dla starszych obywateli w tym dla osób 

niepełnosprawnych przy budynku Urzędu Gminy i Miasta Lubomierz  w celu 

załatwienia pilnych spraw urzędowych. 

 

Radni jednogłośnie (14 głosów za, 0 wstrzymujących, 0 przeciwnych) przyjęli wniosek. 

 

Radny Dariusz Penkala – wniosek: 

 

1) O wprowadzenie od strony ul. Jeleniogórskiej znaku D4A droga bez przejazdu 

oraz zamontowanie blokad ograniczających (spowalniających) przejazd                          

(w okolicy „Złotego Rogu”). 

 

Radni jednogłośnie (14 głosów za, 0 wstrzymujących, 0 przeciwnych) przyjęli wniosek. 

 

Sekretarz GiM Adam Skrzydłowski – poinformował o terminie naboru wniosków na inicjatywę 

lokalną. Dnia 15 stycznia 2020 r. nastąpi rozstrzygnięcie.  

Sołtys Popielówka Grzegorz Januszkiewicz – poinformował o usunięciu wody z korytek, odwodnienia 

liniowego na drodze Powiatowej Lubomierz -Popielówek 2535D. 

Radna Anna Mielniczyn/sołtys Sołectwa Radoniów – dokonała oceny wykonanej pracy przez 

pracowników Zarządu Dróg Powiatowych. Jakość kiepska – praca polegała na przerzucaniu z jednego 

miejsca w drugie. 

Przewodniczący Rady MG Michał Pater – nawiązał do  skargi na kierownika Zarządu Dróg 

Powiatowych, która będzie rozstrzygana w grudniu br.. Należałoby pojechać na sesję. 

Radny Marcin Zając – zapytał o plan odbioru prac remontowych inwestycji „Rewitalizacja rynku”. 

Sekretarz GiM Adam Skrzydłowski – porządkowane są jeszcze drobne rzeczy. 

Pisma wpływające do Rady Miejskiej Gminy Lubomierz w okresie między sesjami: 

1) Zakład Utylizacji Odpadów Komunalnych :Izery” Sp. z o.o w Lubomierzu z 

dnia 05.11.2019 r. (brak numeru pisma) – o przyznanie środków finansowych 

na wykonanie prac modrnizacyjno – inwestycyjnych Wodociągu Sieciowego 

w Lubomierzu i Oczyszczalni Ścieków w Lubomierzu na kwotę 49.019,00 zł, 

2) Zakład Utylizacji Odpadów Komunalnych :Izery” Sp. z o.o w Lubomierzu z 

dnia 05.11.2019 r. (brak numeru pisma) – o zaplanowanie i przyznanie 

środków finansowych na remont drogi gminnej dojazdowej do Zbiornika 

Wody Pitnej w Radoniowie (działka nr 121/, droga obręb Radoniów)  - brak 

wyszczególnionej kwoty. 
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3) Wspólnota Mieszkaniowa plac Wolności 47 – 50 w Lubomierzu z dnia 

23.10.2019 r. prośba o podjęcie uchwały dotyczącej płacenia za odpady 

komunalne za lokale użytkowe do Wspólnoty Mieszkaniowej. 

Przedstawiona korespondencja została omówiona na posiedzeniach komisji stałych Rady 

Miejskiej Gminy Lubomierz w miesiącu listopadzie 2019 r. 

 

Ad.18 

 

Przewodniczący Rady Miejskiej Gminy Lubomierz Michał Pater –  zamknął obrady 

XIV sesji Rady Miejskiej Gminy Lubomierz.                                                                                                                   

Poinformował o terminie XV sesji, która odbędzie się 30 grudnia 2019 roku o godz. 

12:00. 

 

 

 

 

 

 

 

 

Przewodniczący 

Rady Miejskiej Gminy Lubomierz 

                                                                Michał Pater 

  

 

Przygotował(a): Mariola Laskowska 

 
Przygotowano przy pomocy programu eSesja.pl  
 


